

# 元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

各位家長：

由於新冠肺炎疫情關係，教育局宣佈農曆新年假後所有學校容許讓更多學生回校接受面授課堂，而在同一時間學校裏的學生人數最多是其容量的三分之一，現按教育局的指引 2021 年 2 月 22 日(星期一)復課為高班，半日班及全日班均半日上課，安排如下：

- (1) 半日班上課時間：上午 9 時至 12 時
- (2) 全日班上課時間：上午 9 時至 12 時(不設早餐、午膳及午睡)
- (3) 2 月不用繳交茶點費及膳食費

半日班學費為\$0，全日班學費為\$48(若未繳交請到校務處交現金)

- (4) 3 月才繳交茶點費(\$140)及全日班學費(\$48)。
- (5) 低班及幼班容後通知回校上課日期。

校長 鄭家鳳 啟

二零二一年二月八日

## Yuen Long Tung Koon District Association Mrs. Wong Siu Keung Kindergarten

No:210201

8<sup>th</sup> September, 2021

Dear parents,

### Class resumption

Due to the outbreak of Covid-19, the Education Bureau (EDB) announced that students of morning and whole-day class can return to schools in the morning to attend no more than half-day face-to-face classes. The upper population limit of students to return to school for each session should be capped at one third of the total number of students of each session. The K3 classes will be resumed on a half-day basis on February 22, 2021 (Monday) as the scheduled below:

- (1) Half-day class: 9:00 a.m. to 12:00 noon
- (2) Whole-day class: 9:00 a.m. to 12:00 noon (Breakfast and lunch are not provided, no sleeping time)
- (3) No need to pay the refreshment fee and meal fee of February 2021
  - The school fee of half-day class is \$0;
  - The school fee of whole-day class is \$48 (parents may pay in the school office)
- (4) The refreshment fee (\$140) and school fee of whole day class (\$48) should be paid in March
- (5) The class resumption date of K2 and K3 classes will be announced later.

Yours faithfully,

*Cheng Ka Fung*

Principal